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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o wycenę oraz uwzględnienie w przyszłórocznym budżecie miasta doposażeń 

miejskich placy zabawa (przynajmniej jednego na osiedlu) o przynajmniej dwa urządzenia 

zabawowe dla osób niepełnosprawnych. Mogą to być podstawowe urządzenia zabawowe typu 

huśtawka lub zjeżdżalnia (dostosowana do potrzeb niepełnosprawnych) bądź urządzenia do 

zabawy połączonych z funkcją rehabilitacji. Swój wniosek motywuję prośbami mieszkańców 

miasta, a na każdym z osiedli mieszka co najmniej kilka osób niepełnosprawnych i osoby te w 

całym mieśćie nie mają miejsca dla siebie, a tym samym są moim zdaniem poszkodowane. 

Uważam że w tak rozległym mieście takich miejsc musi powinno być co najmniej kilka, a 

nawet po jednym· dwa urządzenia na osiedlu. Szybka i szczegółowa wycena wykaże jaki jest 

koszt doposażenia, a to pozwoli nam zaplanować odpowiednią kwotę w budżecie miasta na 

rok 2018 oraz zlikwidować pewną barierę dla niepełnosprawnych w naszym mieście . 
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